


請往前坐
Please fill the seats in the front first

預備迎見你的神
Prepare to Meet your God





彼得前書 1 Peter 5 : 2-3

務要牧養在你們中間神的群羊，按著神旨意照管他們，不是出於勉強，乃是出於甘心；
也不是因為貪財，乃是出於樂意； 也不是轄制所託付你們的，乃是做群羊的榜樣。
2 Give a shepherd’s care to God’s flock among you, exercising oversight not merely as a 

duty but willingly under God’s direction, not for shameful profit but eagerly. 3 And do not 

lord it over those entrusted to you, but be examples to the flock.

為牧養團隊帶領各牧區牧養並建立小家禱告

使小家人人生命成長，成為神國軍隊
一同興旺福音，得以開展新的小家。
Please pray for the pastoral team as they lead each ministry team to 

build up small group leaders. Also pray for the shepherding of small 

groups so that the spiritual life of each members can continue to 

mature, to become an army of God, and to share the Gospel together, 

so that new small groups can be launched.



詩篇 Psalms 90:17

願主我們神的榮美歸於我們身上，願你堅立我們手所做的工-我們手所做的工，願你堅立！
May our Sovereign God extend his favor to us.Make our endeavors successful.

Yes, make them successful.

為英文營7/18~7/23 

的線上(有戶外實體活動)營會禱告，
招生目標為50人，
也為所有籌備內容細部規劃和GA招募禱告。
This year's English Camp (hybrid camp)will be held 

from 7/18 to 7/23. Please pray for the enrollment 

(target is 50 students). 

Also pray for all preparations and GA recruitment.



請儘量

間隔兩個空位
前後左右儘量空出座位

除非是家人
Please observe the following pandemic 

prevention measures including sitting at every 

other seat (separated by two vacancies), 

church will provide N95 masks for students

and elderly who attend Sunday service.

儘量雙重梅花座

★ ★ ★ ★

★ ★ ★ ★

講台



上週經文 Last week Scripture

I repeat, be strong and brave! 

Don’t be afraid and don’t panic, 

for I, the Lord your God, am with you in all you do.”

我豈沒有吩咐你嗎？
你當剛強壯膽！不要懼怕，也不要驚惶；
因為你無論往哪裏去，耶和華－你的神必與你同在。

約書亞記 Joshua 1 : 9 





以弗所書 Ephesians  2 : 19-22、4 : 11-13 

2:19 這樣，你們不再作外人和客旅，是與聖徒同國，是神
家裏的人了；2:20 並且被建造在使徒和先知的根基上，有
基督耶穌自己為房角石，2:21 各房靠他聯絡得合式，漸漸
成為主的聖殿。2:22 你們也靠他同被建造，成為神藉著聖
靈居住的所在。
19 So then you are no longer foreigners and noncitizens, but you are fellow 

citizens with the saints and members of God’s household, 20 because you have 

been built on the foundation of the apostles and prophets, with Christ Jesus 

himself as the cornerstone. 21 In him the whole building, being joined together, 

grows into a holy temple in the Lord, 22 in whom you also are being built together 

into a dwelling place of God in the Spirit.



以弗所書 Ephesians  2 : 19-22、4 : 11-13 

4:11 他所賜的，有使徒，有先知，有傳福音的，有牧師
和教師，4:12 為要成全聖徒，各盡其職，建立基督的身
體，4:13 直等到我們眾人在真道上同歸於一，認識神的
兒子，得以長大成人，滿有基督長成的身量，

11 And he himself gave some as apostles, some as prophets, some as 

evangelists, and some as pastors and teachers, 12 to equip the saints for the 

work of ministry, that is, to build up the body of Christ, 13 until we all attain to 

the unity of the faith and of the knowledge of the Son of God—a mature person, 

attaining to the measure of Christ’s full stature.



講員 speaker : 

高天圓牧師 Pastor Kao

翻譯 interpreter :

黃怡恩姊妹 sister Ern Wong

教會 (中) – 與基督徒的關係
以弗所書 Ephesians  2 : 19-22、4 : 11-13 





本週經文 This week Scripture

以弗所書 Ephesians  4 : 12 

為要成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體。

to equip the saints for the work of ministry, 

that is, to build up the body of Christ, 



門訓結業心得分享 - 門徒學校(上)

楊曼旋 姊妹







主日愛宴 Luncheon Service

疫情嚴峻，僅為大家預備外帶的簡單餐點，
切勿 !! 於室內群聚共餐，包括教會辦公室內 !!!

需要就地用餐者，可於水池邊、走廊等戶外位置，
請注意 !! 脫口罩飲食時，請避免交談，並保持距離 !!!

Due to the severity of the pandemic, church will only prepare simple meals for everyone.
Please do not gather together for meals indoors, including in church offices.
Those who need to dine on-site can eat at outdoor locations such as beside pool and corridors at the Holistic Village.
Please make sure you keep you distance and avoid talking while eating and drinking.

6/19 6/26 7/3

餐點發放 嘉宏猶獅 Ichthus 家庭長青

善後清理 &場復 叮噹猶獅 Ichthus 家庭長青



實體 : 教職員室
線上 : Zoom連線 QR 

6/19 信仰連連看 Faith Alive

講員 : 周彥廷弟兄

主題 : 生命故事分享

12:10-12:55



預告 Next Week Preview6/26

講員 : 張宗培 牧師

主日證道講題 : 示弱與逞強
信仰連連看講題 : 溪水旁的人生 (6)



111 學年度停車證申請
Applying for Parking Permits at CYCU

只停週日 NT$ 750

請將費用與證件於 7/15 前 交淑敏姊妹
並預訂於 7/31 (主日) 領取停車證





2022.7.3 瑞麟&麗恩 宣教差派禮
邀請獻詩 報名請洽➔佘湘苓姊妹

Invitation to join the Missionary Commissioning Ceremony Choir

please contact sister Angela6/19 (日) 12:00-13:00 7/3(日) 08:50-09:50 at 恩典C辦






